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 Pan  

 Jacek Jaśkowiak 

 Prezydent Miasta Poznania 

 

Z AP Y T AN I E  

 

 

w sprawie realizacji programu „Zielone ściany, zielone dachy”. 

 

 Szanowny Panie Prezydencie. 

 

 Kilkanaście miesięcy temu Rada Miasta Poznania podjęła uchwałę w sprawie 

przygotowania do wdrożenia miejskiego programu „Zielone dachy, zielone ściany”.  

W związku z podjętą uchwałą powołano zarządzeniem zespół ds. wprowadzenia programu. 

Niestety od kilku miesięcy nic się w sprawie nie dzieje, a zespół nie pracuje. 

  

 W związku z powyższym proszę o informację: 

 

1. Kiedy planowane jest uruchomienie programów „Zielone dachy, zielone ściany”? 

2. Dlaczego zespół nie spotyka się od kilku miesięcy? 

3. Jakie działania w celu wprowadzenia programu podjęto przez ostatnie miesiące? 

4. Czy na rok 2023 zostaną zabezpieczone środki na realizację programu (uchwałę Rada 

Miasta podjęła w 2021 roku)? 

 

 

 Z poważaniem 

 (-) Łukasz Kapustka  

 

Łukasz Kapustka 
Radny Miasta Poznania 
 
 

Poznań 13 września 2022 r. 


